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Nytt skilt i Blommen 
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Styret i Stiklestad ILs hovedlag har hatt følgende sammensetning siste år: 

Funksjon Navn 

Leder Marte Liaklev 

Nestleder Mariann Skimmeli 

Sekretær Une Hallem 

Kasserer Frode Myrland 

Styremedlem Laila R. Bergsmo 

Styremedlem Erling Anderssen 

Styremedlem Vibeke Veie-Rosvoll 

Styremedlem Lill Rindsem (Inger H. Skavhaug har 

fungert som vikar i Lill sin 

svangerskapspermisjon) 

Styremedlem  Gunnar Nossum 

 

  

       

Det er avholdt 10 styremøter siden siste årsmøte. 

 

 

Organisasjon 

Laget fikk i årsmøtet 2010 vedtatt en ny organisasjonsplan. Styret var av den formening 

at den nye organisasjonsplanen var bedre tilpasset den aktiviteten og de utfordringer 

som laget har. 
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Samordnet virksomhet er positivt innen områdene: 

• Idrettsskolen 

• SIL-posten 

• Sponsor avtaler og handlekvelder 

• Samordnet aktivitet mot SNK/Stiklestad Hotell 

• Anlegg 

 

Sportslig utvalg (idrettskolen): 

Også for året 2011 omfattet idrettsskolen 1.-4. klasse. Hovedlaget har ingen ambisjoner 

om å utvide tilbudet opp i årsklassene. Å gi et tilbud til 1.-4. klasse er viktig med tanke 

på å ivareta bredde og introdusere barna for ulike aktiviteter gjennom hele året. Hver 

enkelt underavdeling har hatt et selvstendig ansvar for gjennomføring av sine 

aktiviteteter og rekruttering av trenere. Det er blitt avholdt tre møter med planlegging av 

høstsesong, vårsesong og premieutdeling. Laila R. Bergsmo har koordinert dette arbeidet 

på vegne av hovedlaget. I 2011-2012 har 74 barn vært påmeldt i idrettsskolen, noe som 

er tilsvarende tidligere år. I løpet av året har vi som tidligere vært innom aktivitetene 

turn, ski, fotball og friidrett. Disse aktivitetene deles opp etter årstidene, og det blir 

fordelt så jevnt som mulig. I tillegg til de vanlige aktivitetene hadde vi også dette året 

tilleggsaktiviteter for 2., 3. og 4.klasse. 2.klasse hadde tre ettermiddager med svømming 
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i Verdal svømmehall, med instruktør fra Verdal svømmeklubb. 3. og 4.klasse hadde 

orientering på skolens uteområde med instruktør fra Verdal O-klubb.  

For å avslutte idrettsskoleåret 2010 – 2011 arrangerte vi premieutdeling på skolens 

uteområde 12.5.2011. Alle som hadde deltatt på en eller flere aktiviteter i idrettsskolen 

fikk medalje og is. 

Medlemskontingenten for idrettsskolen har siste året vært 400 kroner i året for de som 

har deltatt på alle aktiviteter, 300 kroner for de som har deltatt på tre av aktivitetene og 

200 kroner for de som har deltatt på en eller to av aktivitetene. 

Sportslig satsning: 

Når det gjelder den sportslige satsningen er dette organisert direkte gjennom 

avdelingene Ansvaret for skolering av trenere og aktivitetsledere er også lagt til 

avdelingene. Sesongen 2011 har gitt et godt sportslig resultat for flere utøvere fra 

Stiklestad IL. Vi vil spesielt gratulere Ane Skrove Nossum med gode prestasjoner både 

nasjonalt og internasjonalt i skiskyting.  

 

 

Ane vant IBU-cup i Tyskland 
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Marked og mediagruppe: 

Dette er en felles gruppe mellom avdelingene der hensikten er at avdelingene i fellesskap 

skal skaffe sponsorinntekter. Gruppa har jobbet med å fremskaffe idrettslaget større 

inntekter, gunstige avtaler og et bredere inntektsgrunnlag. Som sponsor kan man velge 

mellom ulike alternativer: stor og liten reklameplass i SIL posten og/ eller reklameskilt 

ved anleggene. Reklameskiltene flyttes mellom Lyng og Blommen. Laget har i løpet av 

2011 inngått sponsoravtaler med flere lokale bedrifter og det foreligger en oppdatert 

oversikt over lagets sponsoravtaler. Laget har avtale med G-Sport Verdal, som gir laget 

merinntekter. I løpet av året er det gjennomført 2 handledager ved G-Sport Verdal. 

Klubbens overtrekks- og treningsdresser kan bestilles av den enkelte på G-sport. Det 

foreligger også en sponsoravtale med Nava sport på skiutstyr og skibekledning. Når det 

gjelder samordning og generering av sponsorinntekter har ikke synspunktene mellom 

avdelingene vært sammenfallende de siste årene, uklare rutiner har bidratt til å forsterke 

dette. Hovedlaget har med bakgrunn i dette bedt om at marked og mediagruppa 

utarbeider en rutine som skal beskrive samordning og generering av sponsorinntekter 

fremover. Saken vil bli endelig behandlet i hovedlaget i 2012. 

 

Anlegg 

Laget har investert betydelig ressurser i form av penger og timer over de siste åra. 

Hovedlaget har valgt å tilpasse sine anlegg til dagens krav og standarder. I tillegg har 

hovedlaget valgt å foreta et nødvendig vedlikehold av eksisterende anlegg. Hovedlaget 

har hatt økonomisk evne til det i en periode. Over tid må man sørge for at man har de 

nødvendige midler til å foreta et mer løpende vedlikehold. 

På årsmøte i 2010 ble det fattet vedtak om at Stiklestad IL skulle gå inn for å kjøpe 

eiendommen Løvstad oppi Blommen. Dette ble det imidlertid ikke noe av da selger valgte 

og ikke selge eiendommen som opprinnelig tenkt. De anlegg vi disponerer krever 

betydelig kostnader over tid i vedlikehold, spesielt gjelder dette anlegget på Lyng. Det 

dukker stadig opp nye utfordringer som krever store økonomiske investeringer. 

Anlegget i Blommen fikk i 2010 nytt kjøkken og et påbygg. Arbeidet ble ferdigstilt våren 

2011. Oppgraderingene oppi Blommen er gjort på dugnad av foreldrene og foresatte.  

 

Anleggskomite: 

Utover aktivitet knyttet til prosessen med kjøpet av Løvstad som det som nevnt ikke ble 

noe av har ikke komiteen har ikke vært i aktivitet i 2011. Hovedlaget bør i 2012 vurdere 
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videre prosess knyttet til hvordan idrettslaget skal forvalte anleggene til laget på en mest 

fornuftig måte, på kort og lang sikt. 

  

 

Annet 

SIL Posten: 

Hovedlaget har i samarbeid med lederne for de ulike underavdelingene vært ansvarlig for 

utarbeidelsen og distribusjonen av SIL Posten. SIL Posten er kommet ut i 2 utgaver i 

løpet av 2011, en utgave i papirversjon distribuert til alle husstander i Stiklestad 

skolekrets, ca 600 husstander og en elektronisk utgave lagt ut på hjemmesiden til SIL- 

http://www.stiklestadil.no/   

Dugnad: 

Sammen med aktivitetsavgiften er dugnad lagets største inntektskilde. Hovedlaget 

forventer derfor god oppslutning fra foreldre/foresatte omkring deltakelse på dugnad, 

gjelder både vedlikehold av anlegg og inntektsbringende aktivitet. Hovedinntektene for 

idrettslaget får vi gjennom dugnadsinnsats på olsok. Idrettslagets restaurantkomite 

samarbeider med hovedlaget i forhold til gjennomføringen av olsok  

Styreweb: 

Idrettslaget gikk i løpet av 2010 over til Styreweb. En felles arbeidsplass på internett gir 

mange fordeler. Styreweb forenkler medlemsregistreringen og gir en kontinuerlig 

oversikt over våre medlemmer. Vi ser imidlertid at det er en utfordring å holde 

medlemsregisteret kontinuerlig oppdatert. Rutiner for dette vil bli utarbeidet i 2012. 

Regnskapet er allerede lagt inn i styreweb og på sikt er målet at også treningsavgifter og 

medlemsavgifter skal faktureres gjennom styreweb, dette forutsetter oppdatert 

medlemsregister. Hovedlaget har i 2011 hatt ett møte med leverandør for opplæring og  

gjennomgang av ulike funksjoner. 

 

Medlemsfest: 

Hovedlaget inviterte medlemmer og støttemedlemmer til medlemsfest  07.10.11  på 

Stiklestad Nasjonale Kultursenter. Ca 25 personer deltok. Selv om det var forholdvis lav 

oppslutning anses dette som et positivt tiltak som bør videreføre. 

http://www.stiklestadil.no/
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Halloween: 

Som i 2010 fikk Stiklestad IL tilskudd fra Stiklestad og Leksdal oppvekstområde til 

gjennomføring av halloweenarrangement. Da man ikke klarte å rekruttere medlemmer til 

å sitte i en arbeidskomite, ble det ikke noe av det planlagte arrangementet. Idrettslaget 

planlegger å benytte ubrukt tilskudd til et tilsvarende arrangement i 2012, dette under 

forutsetning av at man greier å etablere en komite for arrangementet. 

 

Økonomi 

Stiklestad IL har i 2011 et underskudd på kr 89.361. Underskuddet skyldes i all hovedsak 

lavere inntekter fra Olsok, samt at vi dro med oss kostnader for samarbeidsavtalen med 

Vuku IL fra 2010 inn i regnskapet for 2011.  

For 2012 har laget budsjettert med et overskudd på kr 48.100, innenfor dette er 

overføringene til avdelingene og rammen for drift og vedlikehold økt. Utover dette 

vil hovedlaget fortsatt prioritere å bygge seg opp reserver.  

Det er gledelig å se at den jobben som ble gjort knyttet ifm. ”Grasrotandelen” fortsatt gir 

en betydelig årlig inntekt. For 2011 ble det inntektsført kr 34.000 knyttet til dette. 

Laget justerte sin årskontigent for 2011, og ligger nå på: 

• familiemedlemskap, 350,- kr/år 

• Støttemedlemskap, 250,- kr/år 

• Enkeltmedlemskap, 250,-kr/år 

 

Vi registrerer med glede at mange gir oss sin støtte gjennom å være støttemedlem. 

 

Utsikter og utfordringer for laget 

Laget disponerer flere anlegg som er kapitalintensive og krever betydelig kapital til drift. 

Styret vurderer at man har følgende hovedutfordringer for kommende periode: 

• Bygge seg opp økonomiske reserver 

• Stabilisere inntektene på et høyt og bredt nivå 

• Rekruttere tillitsvalgte og aktivitetsledere 

• Opprettholde dugnadsånden blant lagets medlemmer 

• Ha et forsvarlig vedlikehold på sine anlegg, det er en utfordring at laget har to 

klubbhus som skal vedlikeholdes 

• Stabilisere oppslutningen om idrettsskolen på et høyt nivå 

• Stiklestadhallen 
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Takk for samarbeidet 2011 

Styret vil rette en takk til lagets aktive medlemmer og våre støttespillere. Svært mange 

legger ned en stor innsats for idrettslaget. Hovedlaget vil også takke styrene i de enkelte 

avdelinger og det arbeidet som nedlegges i den enkelte avdeling.  

 

Stiklestad, 20. mars 2012.  

Styret i Stiklestad IL 

 

 

 

_______________________ 

Marte Liaklev   

_______________________ _______________________  

Mariann Skimmeli  Frode Myrland 

_______________________ _______________________ 

Une Hallem Laila Bergsmo 

_______________________ _______________________ 

Erling Anderssen                                Gunnar Nossum 

_______________________ _______________________  

Vibeke Veie-Rosvoll                            Lill K. Rindsem/Inger H Skavhaug 
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Årsmelding for 2011 - sykkelgruppa 

Sykkelgruppa ble etablert høsten 2010 i første omgang for å få kunne arrangere 

Olsokrittet. Olsokrittet er et samarbeid mellom Stiklestad il og Leksdal il. 

Sykkelgruppa har i 2011 hatt en lisensiert utøver i tillegg til å arrangere Olskorittet. 

Sykkelgruppa er i dag organisert igjennom arrangementskomiteen for Olsokrittet: 

 

Leder:   Per Arne Røstad, Stiklestad 

Kasserer:   Sten Solum, Leksdal 

Styremedlemer:  Erik Stiklestad, Leksdal 

Tor Magnar Haugan, Stiklestad 

Åge Nessemo, Stiklestad 

Oddgeir Aksnes, Leksdal 

 

Olsokrittet ble arrangert den 23/7 med 291 deltagere, der 3 ikke fullførte. 

Årets ritt hadde dobbelt så mange deltagere som rittet i oppstartsåret 2010. 

Dette synes arrangement staben er bra. 

Olsokrittet har etter 2 år en god økonomi, og har en målsetning om å tilføre sine 

respektive hovedsamarbeidspartnere økonomisk tilskudd i løpet av et år eller to år.  

Før nyttår ble det vedtatt å søke om status som seedingsritt for Birkebeinerrittet. Dette 

vil forhåpentligvis gi oss enda flere deltagere. 

 

For sykkelgruppa og Olsokrittet 

Per Arne Røstad 
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Årsberetning 2011-avdeling Turn 

 
 

Styret for 2011 (mars 2011 – mars 2012) har bestått av: 

 

Styret 

Leder:  Lill Kristin Rindsem 

Nestleder: Inger Holm Skavhaug 

Kasserer: Solveig Indahl 

Sekretær: Oddbjørg Havik 

Styremedlem: Maren Flyum  

Styremedlem/valgkomiteen: Elisabeth Løkjell 

 

Styreaktivitet  

Styret har hatt 10 styremøter i løpet av perioden.  

Det har vært avholdt 2 møter med trenerne, ett avslutningsmøte for de som var 

trenere våren 2011, og ett oppstartsmøte for turntrenere høsten 2011/vår 2012. 

Det har i årsmøteperioden vært avholdt vårsprett 09.04.11, og nyttårssprett 

11.02.12 i Verdalshallen for alle turngrupper. 

 

Turntrenere 

Det er for turnåret høsten 2011/vår 2012 inngått kontrakter med følgende 

turntrenere: 

 

Gruppe: Trenere: (hovedtrener, hjelpetrener) 

Knøttegym Andrea Rønning (høst 2011)/Robin Juberg (vår 

2012), Amanda Skavhaug 

3. og 4. kl. jenter Guro Laksholm, Amanda Skavhaug 

1. og 2. kl. jenter Andrea Rønning, Ingrid Ness Johansen  

1. og 2. kl. gutter Andrea Rønning, Ingrid Ness Johansen 

5. og 6. kl. gutter og 

jenter 

Robin Juberg, Martine Hansen  
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3. og 4. kl. gutter Robin Juberg, Elvira Haug Slottemo  

7. – 10. kl. gutter og 

jenter 

Ingunn Molde, Andrea Rønning 

Mikstropp 5.-10. kl Ingunn Molde, Andrea Rønning  

 

Det er ordnet vandelsattest for alle turntrenere over 16 år. 

 

Kursaktivitet 

- Fire turntrenere har deltatt på hjelpetrenerkurs på Steinkjer 24.09.11: Robin 

Juberg, Amanda Skavhaug, Ingrid Ness Johansen og Martine Hansen. 

- En turntrener har deltatt på sikringskurs i trampett 22. og 23.10.11: Robin 

Juberg. 

- To turntrenere har deltatt på RUT-samling og trener 1 kurs i Trondheim 13. – 

15.01.12: Ingun Molde og Andrea Rønning. 

 

Representasjon i hovedstyret m.m 

- Styret har vært representert ved leder/nestleder i hovedstyret. 

- Styret har vært representert ved nestleder i hovedlagets markeds- og 

mediagruppe. 

  

Gymnastikkfestival 

Turnlaget var representert med ca. 30 deltakere på gymnastikkfestival i Levanger 

i regi av IL Sverre Turn, 29.04. – 01.05.11. 

Turnlaget vil også være representert på gymnastikkfestival i Levanger i regi av IL 

Sverre Turn, 28.04. – 29.04.12. 
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 Kontigent 

Deltakerne på turnggruppene har betalt kr. 400- og søskenmoderasjon på kr. 50,-

. Idrettskolens deltakere har kontigenten for turntreningene innbakt i idrettskolens 

årsavgift.  

Deltakerne i mikstropp/konkurransetroppen har betalt dobbel kontingent. 

 

Annet 

Turnstyret har hatt for skoleåret 2011/2012 fått ansvaret for å koordinere bruk av 

gymsalen ved Stiklestad skole på vegne av Stiklestad IL. Elisabeth Løkjell har 

vært styrets kontaktperson for dette. 

Turnstyret har fått tildelt midler fra oppvekstområde våren 2012, og det er startet 

opp Zumbatrening for midlene fom. februar 2012. Det er 14 deltakere påmeldt 

tilbudet. 

 

 

 

07.02.12. Styret i Stiklestad IL avdeling Turn 
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ÅRSBERETNING SIL FOTBALL 2011 

 

 

1. STYRET I STIKLESTAD IL FOTBALL 2011  

 

FUNKSJON NAVN 

Leder Vibeke Veie-Rosvoll 

Nestleder / Marked Kenneth Rehtmar 

Økonomi Anjie Lian 

Sportslig utvalg Einar Martin Kålen 

Materialforvalter/ baneoppsett Thor Gunnar Steinsli 

Restaurant Helene Høyem 

Anlegg Ståle Årstad og Tor Magnar Haugan 

Myggturnering/ Arrangement Linda Holmli 

Stiklestadhallen Frode og Monica Moholt 

Styresmedlem Lars Olav Storholmen 

 

Styret har i 2011 hatt 9 styremøter, samt møter med samarbeidsklubbene Vuku og 

Leksdal.  

Det er gjennomført vårmøte og høstmøte med trenere og oppmenn, hvor muntlig og 

skriftlig informasjon utveksles, utstyr deles ut og det registreres behov for innkjøp. 

Leder er fast medlem i Hovedlaget, og har deltatt på møter der. Styremedlem Lars Olav 

Storholmen er medlem i Marked og media, samt Anleggsgruppen. 

 

Laget har i 2011 hatt: 

 

2. Ca 200 aktive spillere, inkl spillere på samarbeidslagene. 

3. SIL Fotball har 13 lag fra Mygg til Jenter og Gutter 12 år, samt herrer senior som 

spiller i 6. divisjon. 

4. SIL Fotball har samarbeidslag med Vuku/ Leksdal fra 13 år og oppover. Fra junior 

må spillerne melde overgang til Vuku. 

5. For å trene spillerne i klubben har vi ca 30 trenere/ lagledere.  
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Gutter 12 år på Storsjøcup 

 

2. ARBEIDSOMRÅDER 

Baner 

Bane og klubbhus på Lyng har vært flittig brukt i 2011. Banen fremstår kvalitetsmessig 

som bra, og det er lagt ned mye arbeid i klipping og merking av banen. Kunstgressbanen 

ved skolen brukes også til treninger og enkelte kamper. 

 

Stiklestadhallen 

På vinterstid brukes Stiklestadhallen av våre lag, i tillegg til at den leies ut også til andre 

lag fra Verdal. Leieavtale ble inngått for 5-6 år siden. SIL tok initiativet, og fikk med 

Vuku, Leksdal og Verdal IL. Utleier er Stiklestad Eiendom. SIL Fotball har litt over 50 % 

av andelen i Stiklestadhallen, og har 11/21 treningstimer. Det er avholdt to møter i 

Driftsstyret for Stiklestadhallen i 2011. Det har vist seg at økonomien har vært dårlig de 

siste årene, og det er gjort grep for å ordne opp i dette. Det er også gjennomført dugnad 

i hallen. 

 

Myggturneringer 

I 2011 har vi arrangert 5 myggturneringer på Lyng, med Linda Holmli i spissen for 

arrangementskomiteen. Opplegget er i år oppgradert med høyttaleranlegg, loddsalg og 

nye sittegrupper sponset av Tupperware ved Liv Marie og Per Joar Overmo. Mange lag 

fra ulike deler av Verdal er ivrige deltagere, og innad i klubben bruker vi denne arenaen 

også for dommer-rekruttering. 
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Cuper 

Våre lag har representert Stiklestad på mange cuper i distriktet, og jenter og gutter 12 år 

har også deltatt på Storsjø-cup i Østersund. 

 

Jenter 12 år på Storsjøcup 

 

Samarbeidslag med Leksdal IL og Vuku IL 

Stiklestad IL Fotball besluttet høsten 2011 at vi ikke ønsker å videreføre 

samarbeidsavtalen med Vuku og Leksdal etter 2011. Dvs at vi tenker ikke å ta inn nye 

lag i samarbeidet. Årsaken til dette er flere. Tilbakemeldinger fra trenere og oppmenn i 

Stiklestad og styret går på at en ønsker å bygge opp et tilbud i egen klubb. Dette vil vi 

forsøke å få til.  

 

Det vil kanskje være vanskelig å ha nok spillere på enkelte lag i årene fremover. Vi ser 

for oss at en da kan slå sammen årsklasser. Vi tenker også at vi kan samarbeide med 

Leksdal og Vuku videre, på en slik måte at vi møtes hver høst for å se på hvor mange 

spillere vi har i de enkelte klassene, og hvordan de ønsker å gjøre det mht evnt 

overganger. Det er da naturlig å tenke at det er det idrettslaget med flest spillere som 

stiller lag. Dette tenker vi å gjøre for G 11, 12 og 13 neste år, hvor en del Leksdalspillere 

kommer til Stiklestad for å spille fotball, da de er for få til å stille eget lag. 
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Leksdal IL har også besluttet å ikke videreføre samarbeidsavtalen fra neste år, uavhengig 

av beslutningen i Stiklestad IL. 

 

Etter at Stiklestad informerte om sin beslutning, har Vuku IL Senior tatt kontakt ved flere 

anledninger med ønske om at vi revurderer beslutningen. I følge Auran i Vuku, vil dette 

være et feilgrep mht fotballsatsningen i øvre del av bygda fremover, og det vil ødelegge 

deres fremtidsplaner, som bl a inneholder bygging av en innendørs fotballhall.   

 

Når det gjelder de lagene som allerede inngår i samarbeidet, altså neste års J og G 14 og 

16, gjennomførte vi et møte med trenere og oppmenn like før jul. Her ønsket vi å få høre 

deres mening om hvordan det gjøres fremover med disse lagene. Ulike alternativer ble 

lagt frem fra Fotballstyret: Å bli i Vuku med de vilkårene som er i dag, å fortsette som 

Vuku - uten forpliktelser til SIL, eller å komme tilbake til Stiklestad. Styret understreket 

at vi ikke ønsker å splitte opp lag eller gjøre det vanskelig for noen på noen måte, men 

derimot å finne løsninger som flest mulig blir fornøyde med. Tilbakemeldingene fra 

trenerne som deltok i dette møtet var enstemmig: De ønsker at styret går tilbake på 

beslutningen om å si opp samarbeidsavtalen, og kjøre en prosess på denne saken i 2012. 

De mener at det er et feilgrep å si opp samarbeidsavtalen, at færre unger vil spille fotball 

om vi gjør dette, og at det blir for få dugnadsfolk på Olsok i årene fremover. Trenerne 

var også klare på at de synes det er dårlig at de ikke har vært invitert med i en prosess i 

denne saken på et tidligere tidspunkt. 

 

Etter dette har styret i SIL Fotball fattet følgende vedtak: Vi står fast ved styrevedtaket, 

dvs ingen nye lag inn i samarbeidet. De lagene vi har i Vuku nå kan velge om de fortsatt 

vil være SIL-spillere eller Vuku-spillere. Men vi åpner for å ha møter 1. halvår i 2012 med 

våre trenere og oppmenn i Vuku og med Vuku IL, hvor en kan vurdere om en skal 

samarbeide på en annen måte fra 2013.  

 

Det er i skrivende stund ikke avklart hvor vidt de lagene vi har i Vuku nå beholder 

tilhørigheten til SIL. 

 

 

3. INNTEKTSBRINGENDE ARBEID 

Fotballavdelingen deltar på dugnad ved arrangementet Jul igjen på Stiklestad og ved 

Sagamarsjen, i tillegg til Olsokuka på Stiklestad. 
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Før jul vant SIL Fotball sammen med Leksdal og Vuku anbud fra kommunen vedr. 

Flytteoppdrag i forbindelse med innflytting på nyskolen. Dette ble gjennomført på en god 

måte og medførte også god inntekt.  

 

Treningsavgifter 

J/G 10: 750,- 

J/G 11: 850,- 

J/G 12: 1000,- 

J/G 13 og 14: 1750,- 

J/G 15 og 16: 2000,- 

Senior: 1500,- 

 

4. ØKONOMI 

Fotballavdelingen har et underskudd på ca kr. 80.000,- for 2011. Dette skyldes i 

hovedsak at regning for samarbeidslag både for 2010 og 2011 er betalt dette året. Se 

vedlagt resultat-/ balanseutvikling siste år. 

 

 

  

Verdal 5 mars 2012 

 

Stiklestad IL Fotballavdelingen 
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Årsmelding SIL- skigruppa 2011  

Årsmelding fra ski-/skiskyttergruppa for 2011 

 

Hovedaktiviteten i skigruppa er fortsatt skiskyting. Det er for tiden meget stor aktivitet 

og vi er en av de større klubbene i kretsen. Rekrutteringen er bra og 14 stk. deltok på 

skiskytterskole. Utfordringen vi har hatt og fortsatt har er å gi alle som ønsker å delta i 

våre aktiviteter et godt og tilfredsstillende tilbud ut fra den enkeltes ønsker og 

forutsetninger. På ett område har vi i SIL vært spesiell, sett i forhold til mange klubber, 

og det er at vi har hatt en større andel jenter. Dette synes styret er spesielt gledelig og 

er noe som vi arbeider bevist på framover. Med slik stor tilvekst, kreves det at klubben 

klarer å ta best mulig vare på de håpefulle. En viktig og nødvendig forutsetning er at 

mange bidrar på trenersiden. Der er vi i Stiklestad særdeles heldig, da mange har skaffet 

seg trenerkompetanse for å hjelpe til med trenerarbeidet - meget bra!  

Vil takke alle foreldrene som hjelper til for å gi et så godt tilbud som mulig til våre unge. 

Vi trenger voksne som trenere, ledere, kaffekokere og alle andre større og mindre 

oppgaver. Alle oppgavene er viktig og nødvendig for å få det til å gå rundt i ski-

/skiskyttergruppa.  

"Det e itjnå som kjæm tå sæ sjøl." 

 

 Stiklestad jenter under avslutningen i Sokna 

Styret:  
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Styret i ski gruppa har i perioden etter årsmøte i mai 2011:  

Leder: Gunnar Nossum  

Sekretær: Aslaug Hallem Haga  

Kasserer: Grete Ness Johansen  

Styremedlemmer: Agnete Holmsberg, Kari Mette Skrove, Robert Hallem, Sveinung Green 

og Bjørn Molde 

  

Andre ansvarlige:  

Sportslig ansvarlig: Sveinung Green  

Materialforvalter: Rolf Hermann  

Løypekomite, ledere: Rune Bjørken/Jarle Olav Eklo  

Kiosk/restaurant, leder: Liv Elin Bruem  

Trenere: Per Arne Røstad, Hans Arild Wass, Harald Hermann, Ketil Reistad, Svein 

Sandsæter, Tor Ove Hallem, Olav Jogeir Borgen, Stig Arild Høyem, Elise Jørstad Sandvik, 

Vegar Jørstad, Andreas Hojem, Camilla Høyem og Sveinung Green.  

Enkelte har bare vært trenere i sesongen 10/11, mens andre bare har vært trenere i 

sesongen 11/12. De fleste har i midlertid vært trenere i begge sesongene. Ketil Reistad 

har i 2011 tatt TD2 kurs. 

 

Møter, aktiviteter:  

Det er i året blitt avholdt 9 styremøter. Av mange behandlede saker kan nevnes:  

• Søknad om renn, og planlegging av renn  

• Mannskapslister/Dugnadslister  

• Budsjettbehandling, økonomikontroll, inntektsgivende arbeid  

• Dekning av utgifter til løpere, trenere og ledere. Løper- og Treneravtaler.  

• Aktivitetsoversikt som ble utsendt til Stiklestad, Ørmelen og Verdalsøra skole  

• Idrettsskolen/Skiskytterskole  

• Premieutdeling  

• Jule- og sommeravslutning  

• Avtale med Verdal O-klubb om løypekjøring Volhaugen.  

• Avtale med Verdal O-klubb om at vi i fellesskap søker om O-landsleir og Hovedløpet i 

orientering i 2014. Søknaden er godkjent av Norges orienteringsforbund.  

• Referatsaker fra møter i NSSF, kretsen, hovedlag og andre møter.  

• Verdalssamling  

• Trenerutvikling  
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Blommen vintersportssenter: 

Løypene er blitt ryddet som vanlig. Klubbhuset har vært åpent ved skiskytter- og 

idrettsskolen, samt andre arrangement. Kjøkkenet har blitt pusset opp og det er blitt satt 

opp et påbygg ved kjøkken. Det har blitt laget en vedlikeholdsplan for huset. 

Skiskytteranlegget fungerer bra, men det krever 

betydelig vedlikehold for å holde anlegget ved like. En utfordring er å ligge på forskudd 

slik at ikke etterslepet på selvanviserne blir for stort. Alt i alt har vi et flott og tidsmessig 

anlegg som fungerer glimrende som trenings- og konkurranseanlegg for de fleste 

konkurranser. For de aller største arrangementene er det behov for 30 skiver, samt at 

løypene i enkelte parter er for smale til å takle f.eks. fellesstarter. Under forberedelsene 

til Midt-Norsk mesterskap i skiskyting i januar 2012 er løypene på Lyngåsen blitt 

forlenget slik at vi også fikk 3,3 km og 4 km. Disse sløyfene er laget som dagløyper uten 

lys. 

Laget takker for meget stor dugnadsinnsats på alle fronter for å opprettholde den gode 

standarden vi nå har på standplass og løypenett. 

Vinteren 2011 var det fjerde året med idrettsskole. Idrettsskolen er primært et tilbud for 

alle t.o.m. fjerdeklassen, men i år åpnet vi opp for at de som er eldre også kunne delt 

slik at de også skulle ha et tilbud. Dette førte til at omtrent 55 barn i de aktuelle aldrene 
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blir introdusert for skiidretten. Det er flere som benytter seg av tilbudet nå, enn når vi 

hadde tradisjonell skiskole. 

Representasjon: 

• Nord-Trøndelag skiskytterkrets: Sportslig utvalg: Kari Mette Skrove (Jenteansvarlig) og 

Per Arne Røstad, og Ketil Reistad (Kretsutvikler). 

• Paul Elvebø: leder av anleggsutvalget i skikretsen. Styremedlem i Idrettskretsen, Leder 

av anleggskomiteen i idrettskretsen. Medlem av felles anleggsutvalg i Nord- og Sør-

Trøndelag. 

• Marian Lyngsaunet visepresident i Norges skiskytterforbund. 

 

Regnskap: 

I 2011 ble det et underskudd på 72 482,- 

Regnskap 2011 og budsjett 2012, se eget vedlegg 

 

Arrangement:  

• Det ble gjennomført et kretsrenn i skiskyting vinteren 2011.  

• Værdalsamling, barmarksamling  

• Klubbkarusell i langrenn  

• Verdalskarusell skiskyting  

• Premieutdeling  

• Sesongavslutning  

• Kretsting NT-skiskytterkrets  

• Jentesamling for NTSSK  

 

Styret takker alle for hjelpen og støtten med å få gruppa til å fungere og 

videreutvikle seg.  

 

Stiklestad, 27. februar 2012 

 Gunnar Nossum Leder  

 

Grete Ness Johansen Kasserer  

Aslaug Hallem Haga Sekretær  Robert Hallem Styremedlem  

Kari Mette Skrove Styremedlem  Agnete HolmsbergStyremedlem  

Bjørn Molde Styremedlem  Sveinung Green Styremedlem  
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